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• STANE PUČKO, novinar
Vjesnika:

- Tako kot so uzakonjene bodo
letošnje volitve vsekakor velik na-
predek, žal pa ne bodo v celoti omo-
gočile izražanja politične volje ljudi.
Preveč bodo zapletene oz. zahtevne
zaradi množice kandidatov in pro-
gramov, proporcionalni sistem za
družbenopolitične zbore pa je že
sam po sebi tako »zvit«, da ga pov-
prečen volilec ne more »spregledati«
Povsem razvidne bodo samo volitve
za republiško predsedstvo, ki pa so
- po mojem mnenju - manj po-
membne kot volitve za skupščine.
Slovenska občina je pač premajhna,
da bi se šla predsedniški sistem. Za-
dosti bi bila pametna vlada in parla-
ment.

• MAMJA ŽAGAR, medicin-
ska sestra:

- Volitve, vsaj po mojem mne-
nju, so dobrodošle v naš vsakdan za
uveljavitev političnega pluralizma.
Volila bom tiste posameznike, od-
visno od vsebine njihovih progra-
mov, od prepričanja, da so oni ta
pravi, od katerih lahko pričaku-
jemo, da nas popeljejo v Evropo in
boljše življenje po meri človeka. Se-
veda bi k temu morali prispevati vsi
mi, vsak po svojih močeh, da koli-
kor zmore in zna, pristavi v pisker
splošnega napredka slovenske
družbe. Upam, da bodo volilni štabi
v predvolilni kampanji vodili po-
šteno igro, da se bodo držali etičnih
in moralnih načel m da bomo že
v naših prvih svobodnih volitvah iz-
pričali politično zrelost.

• BRANKO KOBAN, vodja fi-
nančno-računovodske službe:

— Mislim, da je to en velik korak
naprej k urejeni demokraciji
družbe, kar je seveda ozko povezano
z vstopom v Evropo, je pa seveda
vprašanje samo strategije, kar po-
meni, da mora biti prava vsebinska
priprava kadrovsko in organizacij-
sko uspešno izpeljana. Mislim, da je
največ odvisno od same priprave vo-
lilnega programa, kakšni pa bodo
rezultati, je odvisno od ljudi, ki jih
bomo izvolili. Če se bomo ob tem
ustanavljanju več strank odločili za
pravega delegata oziroma predsed-
nika, nam bo vsekakor boljše. Volil
bom za Milna Kučana, ker se mi zdi
osebnost desetletja, kar kažejo tudi
ankete o najbolj priljubljenih Slo-
vencih.

• MARINA KOTNIK, proda-
jalka:

- Dobro je, da se prvič svobodno
in demokratično voli ljudi, za katere
mislimo, da bodo uresničili svoje
programe in naše želje. Toda ne ver-
jamem preveč v boljši jutri, ker so
nas že tolikokrat razočarali. Živimo
še naprej v negotovosti, kaj bo po
teh šestih mesecih Markovičevega
protiinflacijskega programa. Trgo-
vina je bila lani dežurni krivec za
visoko inflacijo. Morda je bilo v ne-
katerih primerih tako. S prehodom
na konvertibilni dinar pa je bilo pri-
čakovati, da se bodo cene občutno
znižale. Žal pa je zniževanje cen po-
časnejše, kot je bilo pričakovati, ku-
pci pa niso več pripravljeni plačati
vsake cene in modro čakajo.
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